
Yeni binalar daha mı özensiz
inşa ediliyor?
Merhaba,
Bu yazımı, kızgınlık ve şaşkınlık üzerine yazıyorum.
2014 yılında, şu anki evimize taşındık.
Taşınma sürecimiz oldukça sancılı oldu.

Peki, neler yaşadık?
Oturduğumuz ev satılınca, mecburen çıkmak zorunda kaldık.
Yaklaşık 4 ay boyunca ev aradık.
Zor da olsa, 4. ayın sonunda bir ev bulup taşındık.

Hepsi bu kadar mı?
Maalesef hayır.
Yeni eve geçmemiz, bir çok sorunu beraberinde getirdi.
1 sene arayla, evi 3 kez su bastı.
İki kez, odamdaki parkelerden su çıktı.
Meğerse, yer altındaki borular durduk yere kırılıyormuş.
Bir  kez  de,  kombiye  giden  boru  patladı  ve  yine  bir  su
baskınıyla  karşı  karşıya  kaldık.
Bugün de, yine odamdaki parkelerden su çıktığını farkettik ve
yine bir tadilat işine giriştik..
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Peki,  onca  sorunun  kaynağı  ne
olabilir?
Binalar  inşa  edilirken,  maalesef  kalitesiz  malzemeler
kullanılıyor.
Oturduğumuz ev 10 yıllık bir bina olmasına rağmen oldukça
sorunlu.
Sözde bir kentsel dönüşüm gerçekleştiriliyor.
Her yerde inşaatlar, koca koca binalar yapılıyor…
Fakat gelin görün ki, özensiz ve kalitesiz yapılar, ben ve
benim gibi kiracıların sinir katsayılarını yükseltiyor.
Olası  bir  İstanbul  depreminden,  Allah  hepimizi  muhafaza
eylesin.
Yazıyı, şu an bilgisayarımı kullanamadığımdan, mobil cihazım
üzerinden yazıyorum.
Eksiklerim olmuşsa affola…


